
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 476
Vil ministeren opgøre antallet af personer, som har en gæld fra
straffesagsomkostninger, samt hvor mange af disse, der aktuelt afdrager på gælden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Preben Bang Henriksen
formand

1/1

Retsudvalget 2020-21
REU Alm.del -  Spørgsmål 476

Offentligt


